
                                                                                                                                                       

 

  

 

 

 

П Р О Т ОК О Л   № 43 

 

от извънредно заседание на  

Постоянната Комисията по финанси и бюджет  

 

На 16 декември 2020 г. 

 

 

 

Днес, 16 декември 2020 г., от 17,15 ч. дистанционно чрез платформата 

CISCO Webex Meeting на Столична община се проведе извънредно заседание на 

Постоянната комисия по финанси и бюджет  

 

 

Извънредното заседание на комисията беше открито в 17.15 часа и ръководено от 

г-н Георги Георгиев - председател на Постоянната Комисията по финанси и бюджет. 

 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Колеги, днес ще бъдем изключително 

оперативни, тъй като и половината районни кметове на София участват в настоящото 

заседание.  

Уважаеми колеги, преминаваме към проверка на кворума. 

При направената проверка на кворума на членовете на Постоянната комисия по 

финанси и бюджет беше установено, че към началото на заседанието участват онлайн чрез 

платформата CISCO Webex Meeting – връзка  11 общински съветници, както следва: 

 

1.  Георги Георгиев – председател; 

2. Стефан Марков – зам.-председател; 

3. Иван Таков – зам.-председател; 

4. Зафир Зарков; 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 
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5. Екатерина Йорданова; 

6. Радослав Абрашев; 

7. Христиан Петров; 

8. Борислав Иванов; 

9. Методи Лалов; 

10. Любомир Георгиев; 

11. Петко Димитров; 

Преминаваме към гласуване на дневния ред, така както е обявен. 

Имате ли бележки по дневния ред? Не виждам. 

Подлагам на гласуване дневния ред. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Георги Георгиев – председател За 

2. Стефан Марков – зам. Председател За 

3. Иван  Таков – зам. Председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Методи Лалов За 

10. Любомир Георгиев За 

11. Петко Димитров За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на резултата от проведеното гласуване, комисията приема дневния 

ред. Благодаря. 

Колеги, преминаваме към точка 1 от дневния ред. 

По т. 1 от дневния ред:. Доклад № СОА20-МЦ29-594/2/15.12.2020 г. относно 

даване на съгласие „Пета многопрофилна болница за активно лечение – София“ ЕАД да закупи 

със собствени средства дълготраен материален актив с вносители: д-р Антон Койчев – 

председател на ПК по ЗСП, д-р Веселин Милев – общински съветник, Данчо Барбалов – зам.-

кмет на СО. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Доклад относно даване на съгласие „Пета 

многопрофилна болница за активно лечение – София“ ЕАД да закупи със собствени средства 

дълготраен материален актив. 

Комисията по здравеопазване подкрепя доклада с проекта за решение и ние сме 

водеща комисия. 
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Уважаеми колеги, имате ли въпроси към вносителите? 

Няма въпроси. 

Преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада,  придружен с положителното 

становище на ПК по здравеопазване и социална политика, се взе следното решение: 

 

1. ПК по финанси и бюджет като водеща  подкрепя доклада с приложения проект за 

решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Георги Георгиев – председател За 

2. 

Стефан Марков – зам. 

Председател За 

3. Иван  Таков – зам. Председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Методи Лалов За 

10. Любомир Георгиев За 

11. Петко Димитров За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Уважаеми колеги, от точка 2 до точка 16 в дневния ред съм включил доклади, на 

които вносители са районните кметове, и които обхващат програмата „Топъл обяд“ в 

условията на пандемия от COVID-19 финансирана по Оперативна програма за храни и/или 

основно материално подпомагане. 

Колеги, всички точки които изброих са за „Топъл обяд в условията на пандемия от 

COVID-19, това са всички предложения от кметовете на райони, така че моля да счетете за 

актуално предложението ни да гласуваме анблок всички тези предложния. 

Предлагам да гласуваме докладите анблок, като вземем предвид становището на 

господин Барбалов, което ви е насочено в системата и е постъпило днес, в което се предлагат 

няколко изменения. 

На първо място, имате ли против да гласуваме точките анблок? 

ИВАН ТАКОВ:  Господин председател, с оглед на това, че са абсолютно 

идентични смятам за разумно предложението Ви. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Благодаря. 

Не виждам възражения колеги и  не чувам такива. 
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Така, че гласуваме всички изброени доклади. 

Д-р АНТОН КОЙЧЕВ: Уважаеми господин Георгиев, и в Комисията по 

здравеопазване постъпихме по същия начин. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Благодаря ви, така ще действаме и тук по Вашия 

пример, който ми подсказаха колегите че сте подходили така оперативно. 

Уважаеми колеги, обръщам внимание, че е налице следната необходимост.  

Имаме становище от заместник-кмета Барбалов, вие сте запознати с тях и 

становищата касаят всички доклади и един принципен подход, ще ви прочета един текст по 

отношение на първия такъв доклад, който е от кмета на район „Нови Искър“ , който съм 

включил, след което ви предлагам да работим по него. Тоест гласуваме анблок всички тези 

доклади с това точно съдържание. 

Постоянната Комисия по финанси и бюджет като водеща присъединявайки се към 

становището на Комисията по здравеопазване и социална политика подкрепя доклада, като 

предлага проекта на решение да добие следния вид. 

1. Дава съгласие на съответния район да кандидатства по Оперативна програма за 

храни и/или основно материално подпомагане за 2014 – 2020 година. Операция с конкретен 

шифър, който е изписан „3.1 – топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19, финансирана 

по Оперативна програма за храни и/или основно материално подпомагане“. 

2. Определя дейността по точка 1 от настоящото  решение като местна дейност по 

смисъла на Закона за публичните финанси. Знаете, че това е относимо в конкретния случай 

като ред, поради което трябва да се произнесем в този смисъл. 

3. Възлагаме изпълнението на решението на кмета на съответни район. 

4. При необходимост от авансово финансиране по програмата предлагаме също да 

бъде осигурено заемообразно от бюджета на съответния район.  

Един и същ концептуален подход по повод предложенията от всички тези райони. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Преминаваме към гласуване на точките 

анблок. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Заповядайте! 

МИЛКО МЛАДЕНОВ: Благодаря на уважаемата комисия и се извинявам за 

извънредния порядък, в който вкарахме докладите и само ще поясня, освен че нямам 

възражения разбира се по отношение на корекциите само ще обясня, че много късно постъпиха 

изискванията на оперативния орган към нас и за това ви натоварваме с тези доклади 

извънредни, за което благодарим. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Благодаря Ви, господин Младенов, изобщо не се 

притеснявайте вие си вършите работата, ние също. Вие сте длъжни да подготвите доклада, за 

да може да осигурите на нуждаещите се столичани тази изключително важна социална услуга, 

а нашата работа е да направим всичко възможно в кратък срок, имаме извънредно заседание в 
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тази връзка и други доклади разбира се, но тъй като сме водеща по тези още 16 – 17 доклада, 

така че оценяваме Ви и апел към всички районни кметове търсете възможности за 

финансиране, кандидатстване по програми без значение, че ще е в последния момент. 

Обаждайте се ако се забавят по трасето междувременно в администрацията докато стигнат до 

нас, за да имаме грижата ние да обезпечаваме работата ви в срокове. 

 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Преминаваме към гласуване на следните 

точки – т. 2, т. 3, т. 4, т. 5, т. 6, т. 7, т. 8, т. 9, т.10, т. 11, т. 12, т. 15, т. 16, т. 18, т. 19, т. 

20, т. 21, т. 22   анблок: 

№ Поименно гласуване:   

1. Георги Георгиев – председател За 

2. Стефан Марков – зам. Председател За 

3. Иван  Таков – зам. Председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Методи Лалов За 

10. Любомир Георгиев За 

11. Петко Димитров За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т. 2 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16150/14.12.2020 г. относно 

даване на съгласие район „Нови Искър“ – Столична община, да кандидатства с проект по 

процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по Операция 

BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, финансирана 

по Оперативна програма за храни и/или основно материално подпомагане с вносител: Д. 

Райчева – кмет на р-н „Нови Искър“. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада,  придружен със становището на 

ПК по здравеопазване и социална политика, се взе следното решение: 

 

ПК по финанси и бюджет като водеща, присъединявайки се към становището на ПК по 

здравеопазване и социална политика, подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да 

добие следния вид: 

 

1. Дава съгласие на район „Нови Искър“-СО, да кандидатства по Оперативна програма 

за храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция 

BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, за 

финансиране по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ 

2. Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по смисъла 

на Закона за публичните финанси. 
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3. Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Нови Искър“ – СО. 

4. При необходимост от авансово финансиране по Програмата, същото да бъде 

осигурено заемообразно от бюджета на район „Нови Искър“. 

 

По т. 3 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16145/14.12.2020 г. относно 

даване на съгласие район „Люлин“ – Столична община, да кандидатства по процедура за 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по Операция BG05FMOP001-5.001 „3.1 – 

Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, финансирана по Оперативна програма за 

храни и/или основно материално подпомагане с вносител: Милко Младенов – кмет на р-н 

„Люлин“ 

 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада,  придружен със становището на 

ПК по здравеопазване и социална политика, се взе следното решение: 

 

ПК по финанси и бюджет като водеща, присъединявайки се към становището на ПК по 

здравеопазване и социална политика, подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да 

добие следния вид: 

 

1. Дава съгласие на район „Люлин“-СО, да кандидатства по Оперативна програма за 

храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция BG05FMOP001-

5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, за финансиране по 

процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

2. Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по смисъла 

на Закона за публичните финанси. 

3. Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Люлин“ – СО. 

4. При необходимост от авансово финансиране по Програмата, същото да бъде 

осигурено заемообразно от бюджета на район „Люлин“. 

 

По т. 4 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16123/14.12.2020 г. относно 

даване на съгласие район „Надежда“ – Столична община, да кандидатства самостоятелно по 

Операция BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, 

финансирана по Оперативна програма за храни и/или основно материално подпомагане 2014-

2020 г., определяйки дейността по предоставяне на топъл обяд като местна дейност по смисъла 

на Закона за публичните финанси с вносител: Димитър Димов – кмет на р-н „Надежда“ 

 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада,  придружен със становището на 

ПК по здравеопазване и социална политика, се взе следното решение: 

 

ПК по финанси и бюджет като водеща, присъединявайки се към становището на ПК по 

здравеопазване и социална политика, подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да 

добие следния вид: 

 

1. Дава съгласие на район „Надежда“-СО, да кандидатства по Оперативна програма за 

храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция BG05FMOP001-

5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, за финансиране по 

процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ. 

2. Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по смисъла 

на Закона за публичните финанси. 

3. Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Надежда“ – СО. 

4. При необходимост от авансово финансиране по Програмата, същото да бъде 

осигурено заемообразно от бюджета на район „Надежда“. 

 

По т. 5 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16081/14.12.2020 г. относно 

предоставяне на заемообразни средства във връзка с изпълнение на дейности по Оперативна 
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програма за храни и/или основно материално подпомагане -процедура BG05FMOP001-5.001 

„3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“ с вносител:  А.Стефанов – кмет на 

р-н „Овча купел“. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада,  придружен със становището на 

ПК по здравеопазване и социална политика, се взе следното решение: 

 

ПК по финанси и бюджет като водеща, присъединявайки се към становището на ПК по 

здравеопазване и социална политика, подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да 

добие следния вид: 

 

1. Дава съгласие на район „Овча купел“-СО, да кандидатства по Оперативна програма за 

храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция BG05FMOP001-

5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, за финансиране по 

процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

2.Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по смисъла 

на Закона за публичните финанси. 

3.Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Овча купел“ – СО. 

4. При необходимост от авансово финансиране по Програмата, същото да бъде 

осигурено заемообразно от бюджета на район „ Овча купел“. 

 

По т. 6 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16080/14.12.2020 г. относно 

даване на съгласие за кандидатстване на район „Оборище“ – СО с проектно предложение по 

Процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG05FMOP001-5.001 

„3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“ на Оперативна програма за храни 

и/или основно материално подпомагане и определяне на дейността по предоставяне на топъл 

обяд като местна дейност по смисъла на Закона за публичните финанси с вносител:  

Н.Александров  - кмет на р-н „Оборище“. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада,  придружен със становището на 

ПК по здравеопазване и социална политика, се взе следното решение: 

 

ПК по финанси и бюджет като водеща, присъединявайки се към становището на ПК по 

здравеопазване и социална политика, подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да 

добие следния вид: 

 

1 Дава съгласие на район „Оборище“-СО, да кандидатства по Оперативна програма за 

храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция BG05FMOP001-

5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, за финансиране по 

процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

2 Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по смисъла 

на Закона за публичните финанси. 

3 Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Оборище“ – СО. 

       4. При необходимост от авансово финансиране по Програмата, същото да бъде 

осигурено заемообразно от бюджета на район „ Оборище“. 

 

По т. 7 от дневния ред: . Доклад № СОА20-ВК08-16058/11.12.2020 г. относно 

кандидатстване по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по 

Операция BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“ с 

вносител: Младен Младенов – кмет на р-н „Връбница“. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада,  придружен със становището на 

ПК по здравеопазване и социална политика, се взе следното решение: 
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ПК по финанси и бюджет като водеща, присъединявайки се към становището на ПК по 

здравеопазване и социална политика, подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да 

добие следния вид: 

 

1 Дава съгласие на район „Връбница“-СО, да кандидатства по Оперативна програма за 

храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция BG05FMOP001-

5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, за финансиране по 

процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

2 Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по смисъла 

на Закона за публичните финанси. 

3 Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Връбница“ - СО 

4    При необходимост от авансово финансиране по Програмата, същото да бъде 

осигурено заемообразно от бюджета на район „ Връбница“. 

 

По т. 8 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16038/11.12.2020 г. относно 

кандидатстване за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по Операция 

BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“ на Агенция за 

социално подпомагане  по Оперативна програма за храни и/или основно материално 

подпомагане 2014-2020 г. с вносител: Теодор Петков – кмет на р-н „Витоша“ 

 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада,  придружен със становището на 

ПК по здравеопазване и социална политика, се взе следното решение: 

 

ПК по финанси и бюджет като водеща, присъединявайки се към становището на ПК по 

здравеопазване и социална политика, подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да 

добие следния вид: 

 

1. Дава съгласие на район „Витоша“-СО, да кандидатства по Оперативна програма за 

храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция 

BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, за 

финансиране по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ 

2. Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по 

смисъла на Закона за публичните финанси. 

3. Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Витоша“ – СО. 

4. При необходимост от авансово финансиране по Програмата, същото да бъде 

осигурено заемообразно от бюджета на район „ Витоша“. 

 

По т. 9 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16012/11.12.2020 г. относно 

кандидатстване за финансиране процедура за директно предоставяне на безвъзмезнда 

финансова помощ по Операция BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на 

пандемията от COVID-19“Вносител: С.Славова – кмет на р-н „Възраждане“ с вносител: 

С.Славова – кмет на р-н „Възраждане“ 

 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада,  придружен със становището на 

ПК по здравеопазване и социална политика, се взе следното решение: 

 

ПК по финанси и бюджет като водеща, присъединявайки се към становището на ПК по 

здравеопазване и социална политика, подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да 

добие следния вид: 

 

1 Дава съгласие на район „Възраждане“-СО, да кандидатства по Оперативна програма 

за храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция 

BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, за 
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финансиране по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ 

2 Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по смисъла 

на Закона за публичните финанси. 

3 Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Възраждане“ – СО. 

4 При необходимост от авансово финансиране по Програмата, същото да бъде 

осигурено заемообразно от бюджета на район „ Възраждане“. 

 

По т. 10 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-15988/11.12.2020 г. относно 

определяне на дейността по предоставяне на топъл обяд като местна дейност по смисъла на 

Закона за публичните финанси и даване на съгласие на СО район „Подуяне“ за кандидатстване 

по Оперативна програма за храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020 г., 

Операция BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“ за 

финансиране по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ с 

вносител: Е.Митова - кмет на р-н „Подуяне“ 

 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада,  придружен със становището на 

ПК по здравеопазване и социална политика, се взе следното решение: 

 

1.ПК по финанси и бюджет като водеща, присъединявайки се към становището на ПК 

по здравеопазване и социална политика, подкрепя доклада, като предлага проектът за решение 

да добие следния вид: 

 

1 Дава съгласие на район „Подуяне“-СО, да кандидатства по Оперативна програма за 

храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция BG05FMOP001-

5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, за финансиране по 

процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

2 Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по смисъла 

на Закона за публичните финанси. 

3 Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Подуяне“ – СО. 

4 При необходимост от авансово финансиране по Програмата, същото да бъде 

осигурено заемообразно от бюджета на район „ Подуяне“. 

 

По т. 11 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-16169/15.12.2020 г. относно 

кандидатстване на СО-район „Сердика“ по Операция BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд 

в условия на пандемията от COVID-19“ на Оперативна програма за храни и/или основно 

материално подпомагане 2014-2020 г. с вносител: Т. Кръстев – кмет на р-н „Сердика“. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада,  придружен със становището на 

ПК по здравеопазване и социална политика, се взе следното решение: 

 

ПК по финанси и бюджет като водеща, присъединявайки се към становището на ПК по 

здравеопазване и социална политика, подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да 

добие следния вид: 

 

1 Дава съгласие на район „Сердика“-СО, да кандидатства по Оперативна програма за 

храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция BG05FMOP001-

5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, за финансиране по 

процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

2 Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по смисъла 

на Закона за публичните финанси. 

3 Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Сердика“ – СО. 

4 При необходимост от авансово финансиране по Програмата, същото да бъде 

осигурено заемообразно от бюджета на район „ Сердика“. 
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По т. 12 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-15972/11.12.2020 г. относно 

публикувана покана за представяне на заявления за финансиране по процедура за директно 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по Операция BG05FMOP001-5.001 „3.1 – 

Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“ с вносител: Л. Донкова – кмет на р-н 

„Кремиковци“ 

 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада,  придружен със становището на 

ПК по здравеопазване и социална политика, се взе следното решение: 

 

ПК по финанси и бюджет като водеща, присъединявайки се към становището на ПК по 

здравеопазване и социална политика, подкрепя доклада, като предлага проектът за решение да 

добие следния вид: 

 

1 Дава съгласие на район „Кремиковци“-СО, да кандидатства по Оперативна програма 

за храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция 

BG05FMOP001-5.001 „3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, за 

финансиране по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ 

2 Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по смисъла 

на Закона за публичните финанси. 

3 Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Кремиковци“ – СО. 

4 При необходимост от авансово финансиране по Програмата, същото да бъде 

осигурено заемообразно от бюджета на район „ Кремиковци“. 

 

РОСИНА СТАНИСЛАВОВА: Господин Георгиев, понеже в програмата „Топъл 

обяд“, която е за всички райони на Столична община ние участваме и сме подали такова 

искане, но не съм написала доклад и моля да ме извините, може ли да се приеме, че с 

подадената по-рано информация мога да допълня с доклад за същото нещо става въпрос? 

Писмо сме пуснали, но във връзка с това писмо не сме съобразили по-късно да пуснем и 

доклада. Но там сме описали необходимите суми, които са за да може да не спира проекта 

изпълнението. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Разбирам ви, господин Барбалов, виждам, че сте 

на линия, знам че сте натоварен имате ли възможност, ако вие или колеги от Вашата дирекция 

да вземат становище, как да направим така, че да свършим работа. 

Госпожо Станиславова разбрах ви. Действително „Патронажна грижа за възрастни 

хора и лица с увреждания“ е този доклад.  

Имаме писмо освен да го насочим в системата и да го разгледаме в момента като 

доклад, господин Барбалов като извънредна точка, мислите ли че има пречка? 

ДОНЧО БАРБАЛОВ: Господин Георгиев, изобщо не възразяваме, защото е един 

много важен проект за всички райони, ако процедурно е допустимо Вие сега на комисия да 

включите район „Красно село“ мисля, че това само ще е добре за всички. Но не знам 

процедурно как стоят нещата? 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Госпожо Станиславова, може ли да ми изпратите 

писмото в момента? 
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РОСИНА СТАНИСЛАВОВА: Даже смятах да предложа нещо по-правилно, 

оперативно в рамките на системата на СО, ще изпратя доклада с днешна дата, така че да не 

изпадаме в никакви противоречия с Правилника по отношение на вашата работа. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Благодаря Ви, оценявам го. 

В такъв случай нека да гласуваме в момента всичко без този доклад, да гласуваме 

при вас „Патронажната грижа“, тоест това за което сме сезирани, след което имаме време до 

края на заседанието, просто да ни изпратите текста на доклада за да имаме възможност ние да 

се произнесем по него. Имаме и други точки да разглеждаме. Да ни изпратите входящия номер 

и съдържанието за да знаем какво гласуваме, тоест писмото ни изпратете само сега. 

ГЕОРГИ ИЛИЕВ: Здравейте, извинявам се, че се намесвам, но при нас е 

абсолютно същия случай и всъщност ние говорим за нашия доклад, който също е за 

„Патронажната грижа“ от район „Слатина“. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Моля ви господин Илиев изпратете незабавно 

писмото си и номера, за да го намери секретаря на комисията, която току що похвалих и 

натоварихме с нова работа. Ние имаме още време по обсъждането на другата точка и накрая 

ще обсъдим две допълнителни точки, за които колеги имате ли възражения да направим 

следното: 

Гласуваме докладите, така както са ни представени в момента, като по отношение 

на район „Слатина“ и район „Красно село“ очевидно сме сезирани с така прочетените от мен 

доклади, които касаят „Патронажната грижа“? 

Д-р АНТОН КОЙЧЕВ: Господин председател, може ли нещо да допълня? 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ - сега ще гласуваме анблок „Топъл обяд“ на всички 

останали райони, плюс „Патронажната грижа“ на район „Красно село“ и район „Слатина“. 

Накрая на заседанието ще гласуваме и другите два доклада, с които междувременно 

ще бъдем сезирани благодарение на така известната дигитализация вече, на която може да се 

радваме в работата на Общинския съвет. 

Доктор Койчев, имате думата:  

Д-р АНТОН КОЙЧЕВ: Нека същото да направят и към Комисията по 

здравеопазване и към секретаря на комисията, тъй като за утре съм насрочил извънредно 

заседание в 9.00 часа за да се включат и да бъдат окомплектовани докладите изцяло за сесията. 

Благодаря Ви. 

ГЕОРГИ ИЛИЕВ: Ние по отношение на „Топъл обяд“ имаме достатъчно средства 

предвидени и нямаме такова писмо, не сме подавали. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Какъв е проблемът тогава? 

ГЕОРГИ ИЛИЕВ: Не, няма проблем, просто ние сме за „Патронажната грижа“, 

нашия доклад е различен от този. 
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ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Добре, тоест чакаме в момента от район „Красно 

село“, доклад който да разгледаме. 

Господин Илиев, от район „Слатина“ очакваме да бъдем сезирани изрично с 

доклад, който какво съдържание ще има? 

ГЕОРГИ ИЛИЕВ: Няма да подаваме нов доклад, този който разглеждате в 

момента с тези поправки, които бяха нанесени, предложени и приети от здравната комисия 

днес. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Ние по този въпрос не спорим. Въпросът е имате 

ли сходство с казуса като госпожа Станиславова или не? 

ГЕОРГИ ИЛИЕВ: Не, нямаме. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Разбрахме и гласуваме, така както е по дневния 

ред, може би аз не ви разбрах. 

ГЕОРГИ ИЛИЕВ: Да, благодаря много. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Гласуваме в момента анблок изчетените от мен 

доклади по точките от дневния ред, които споменах. 

Има ли „против“ по докладите касаещи „Топъл обяд“ и „Патронажната грижа“? 

Няма. Има ли „въздържали се“? Няма. 

Докладите са одобрени, тези с които сме сезирани към момента с пълно 

единодушие от комисията. 

Благодаря ви, господа районни кметове. 

Уважаеми колеги, след като гласувахме по всички доклади от районните кметове 

по социалните мерки, преминаваме към точка 17. 

По т. 17 от дневния ред: . Доклад вх. №СОА20-ВК66-10684/10.12.2020 г. относно 

даване съгласие за сключване на споразумение между „МТК Гроуп“ ООД и Столична община 

за уреждане на отношенията между страните, касаещи изпълнение  на договор за обществен 

превоз на пътници с вносители: Прошко Прошков, Радослав Влахов, Иван Таков, Альоша 

Даков, Карлос Контрера – общински съветници. 

 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Доклад относно даване съгласие за сключване на 

споразумение между „МТК Гроуп“ ООД и Столична община за уреждане на отношенията 

между страните, касаещи изпълнение  на договор за обществен превоз на пътници. 

Уважаеми колеги, на Комисията по икономика, с което становище сте запознати 

беше приет изменен проект на решение различен от първоначално предложения от работната 

група, който проект на решение поправете, ме ако греша, Комисията по транспорт не е 

извършвала поправки по него. 

Така ли е колеги, които сте и в Комисията по транспорт? 

ЗАФИР ЗАРКОВ: В Комисията по транспорт се прие проекта на решение с 

изменението на Стопанска комисия. 

https://council.sofia.bg/documents/20182/880994/%D0%A1%D0%9E%D0%9020-%D0%92%D0%9A66-10684-%D0%9F%D1%80%D0%BE%D1%88%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%92%D0%BB%D0%B0%D1%85%D0%BE%D0%B2.pdf/49dae6b9-e8c8-4191-a3f3-38d2907f9fe8
https://council.sofia.bg/documents/20182/880994/%D0%A1%D0%9E%D0%9020-%D0%92%D0%9A66-10684-%D0%9F%D1%80%D0%BE%D1%88%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%92%D0%BB%D0%B0%D1%85%D0%BE%D0%B2.pdf/49dae6b9-e8c8-4191-a3f3-38d2907f9fe8
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ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Поради, което с оглед на постъпилите 

междувременно изменения ви предлагам да гласуваме именно проекта, така както беше 

изменен на Комисията по икономика, ако държите мога и да прочета изменения проект на 

решение. 

Има ли нужда от това колеги? 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Да, има нужда. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Добре. 

Измененият проект на решение окончателния, който ви предлагаме е със следното 

съдържание, като няма никаква промяна в основанията. 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, СОС  

Р Е Ш И: 

1. Утвърждава проект на извънсъдебно споразумение между Столична община и 

„МТК Гроуп“ ООД, което да бъде сключено за уреждане на отношенията на страните, 

касаещи договор № СО-16-ДГ56-11-96 от 2 декември 2016 година за обществен превоз на 

пътници по основни градски автобусни линии на територията на град София. 

Извънсъдебното споразумение представлява приложение № 1 към това решение. 

Доколкото имаме текст, който трябва да съобразим. 

2. Дава съгласие и възлага на кмета на Столична община да сключи 

извънсъдебното Споразумение с „МТК Гроуп“ ООД утвърдено в точка 1 от това решение. 

3. Утвърждава проект на съдебна спогодба, която да бъде използвана за сключване 

на съдебни спогодби по всяко едно от неприключилите съдебни производства между 

Столична община и дружеството подробно описани в споразумението по точка 1, като проект 

на съдебната спогодба представлява приложение № 1.1 (тук трябва да видим номерацията) 

може би № 1.1. или № 1.2, ще помоля секретаря на комисията да ми помогне в тази връзка. 

Колеги, одобряваме проекта на решение, проекта на съдебна Спогодба и проекта 

на Споразумение, което урежда всички производства междувременно. 

4. Дава съгласие и възлага на кмета на Столична община да сключи съдебни 

спогодби по всяко едно от неприключилите съдебни производства между Столична община и 

„МТК Гроуп“ ООД съобразно предвиденото в извънсъдебно споразумение с „МТК Гроуп“ 

ООД утвърдено в точка 1 от това решение. 

5. Дава съгласие и възлага на кмета на Столична община да предприеме всички 

необходими правни и фактически действия за изпълнение на задълженията на Столична 

община по Споразумението по точка 1 от това решение. 

Междувременно получавам съобщения от колеги от администрацията по 

отношение на гласуваните от нас доклади по точка 13 и точка 14 с оглед на заемообразното 

финансиране, за което ще се наложи да обсъдим малко по-късно, след като ще направим 

почивка за консултация с колегите по отношение на процедурата. 
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В споразумението знаете, че всъщност вече споразумението е с ново съдържание, 

различно от предварително дискутираното като в него се обхващат единствено и само 

претенциите за индексация поради натрупване на инфлация, поради което в крайна сметка 

от първоначално планираните 4,9 почти милиона, които трябваше да бъдат заплатени, 

предлагаме предвид колеги, вчера ние станахме причина за отлагането на доклада, нашата 

комисия имам предвид с ваша подкрепа. Знаете, че попитахме превозвача по отношение на 

една отстъпка, която искаме да направи. Днес получихме писмо, което ви е изпратено от 

секретаря на комисията, в което се отказва в частта за горива и смазочни материали, да се 

правят отстъпки от превозвача, която връзка днес мотивирах пред колегите в Икономическа 

комисия, именно предложение, което да обхваща единствено и само инфлациите, не 

сключваме Анекс, не изменяме договора. 

Ще изчакаме развитието по отношение на  горивата и смазочните материали на 

съдебните производства, след което можем отново да видим коя от двете страни, които 

очевидно не се съгласяват, а ние и помежду си по отношение на приложимите коефициенти 

и прочие, е била права и съобразно не е, евентуално ще преминем към следващи действия. 

Тоест в чл. 2, т. 1 от проекта на Споразумение сумата вече е в размер на 1 872 739,99 лева с 

ДДС, като то е изчислено въз основа на фактурите до 31 октомври, след което имаме в чл. 2, 

точка 3 текст относно претенциите за месец ноември и месец декември, който не е променен. 

Непроменен имам предвид в частта за размера на претенциите за инфлация. Не може да 

надвишава сумата от 170 хиляди лева без ДДС за двата месеца, като те се заплащат съобразно 

предвидените в договора и изплащането става на сумата от 1 712 739.99 лева в срок до 28 

февруари 2021 година. Това беше първоначално предвидения срок за изплащане на сумата 

от около 2,5 милиона, а сумата от 160 хиляди лева, която е сбор от претендираните вземания 

по висящите дела, които са в момента в съда между оператора и съответно общината ще 

бъдат изплатени едва след като се прекратят всички дела, тоест извинявайте едва след като 

се сключат спогодби по всички дела, влязат в сила съответните спогодби и тогава ще 

изплатим за всички, а не постъпателно за всяко дело поотделно. 

На последно място, днес го обсъждахме, така или иначе имаме икономии, които в 

конкретния случай не са за подценяване и причината да предприемем този подход е, че ще 

спестим на бюджета над 295 хиляди лева, от които 180 хиляди лева приблизително 

неустойки, които са сигурни и дължими върху тези главници. Държавни такси по делата в 

размер на поне 82 хиляди лева и минимален адвокатски хонорар в размер на поне 33 850 лева. 

Уважаеми колеги, предлагам ви да се присъединим към становището на Комисията 

по икономика, да предложим на Столичния общински съвет така изчетения от мен изменен 

проект на Решение, като просто моля да отбележите, че в точка 3 от новия проект на решение 

вместо текста „приложение № 1“ да се запише „приложение № 1.1“, тоест да ги номерираме. 

Пак казвам гласуваме: 
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На първо място, изменения проект на решение, който прочетох. Към него 

прилагаме споразумението основните елементи, които анализирах и Спогодбите, които са по 

образец, който се използва по всяко едно дело. В случай, че те ще се изпълнят, ще се плати и 

остатъка от сумата. 

Няма да подписваме анекси. Няма да променяме нищо по договор с оглед на спора 

и отказа от страна на превозвача. Така, че колеги мисля, че бихме могли да сме доволни от 

свършената от нас работа с оглед разменените кореспонденция и искания между страните. 

Много ви моля само всички сме отговорни за времето си, ще се наложи да се върна 

към две от точките, по които сме гласували междувременно, както казах след този доклад. 

Така, че моля ви да обсъждаме този проект на решение, който касае инфлация и 

съответно да чуя мнението ви по него. 

Заявки за изказвания от членове на комисията не виждам. 

Заповядайте! 

ВЛАДИСЛАВ ПАНЕВ: Само да кажа, че мисля, че дебатът по темата е изчерпан 

и няма смисъл да се впускаме в подробности и на тази комисия. Благодаря. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Благодаря Ви, за зрялото отношение господин 

Панев, съгласен съм напълно с Вас. 

Господин Бонев, искате ли думата?  

БОРИС БОНЕВ: Да. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Заповядайте! 

БОРИС БОНЕВ: Благодаря ви, аз също съм съгласен с господин Панев, че дебатът 

горе долу се изчерпа, но искам просто две неща да попитам, тъй като виждам, че все пак 

експертите, които са съветвали общината са налични в комисията, надявам се все още, 

разбира се. 

Въпросът ми е, ако може те независимо, че вие призовахте да се коментира само 

предложения нов проект за решение, доклада си е доклад, и ако не беше станала цялата тази 

дандания щеше да се приеме с първоначалния проект на решение. Затова е много важно да 

уточним кои неща са били коректни в него и кои не. 

Молбата ми е към експертите да уточнят дали таблицата с цените на КЕВР за 

природния газ е предоставена от „МТК“, от общината или изготвена от тях, и независимо кой 

е източникът дали имат информация каква е причината да имат две цени за мегават час на 

природен газ, съответно за първия период от четвъртото тримесечие на 2016 година от 30 и 

80, което е официалната цена с решение на КЕВР № С-35, и има някаква друга абсолютно 

неясна цена от 27.04 лева, която няма информация откъде се появява, но спрямо нея се 

индексират цените, което води до над милион лева разлика в парите, които би трябвало да 

заплати Столична община при индексация на цените, което е съществена разлика. 

Моля на това да ми се отговори. 
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И още нещо, което открих като информация съвсем наскоро. Коментираше се вчера 

по време на комисията въпрос, дали фирма „МТК Гроуп“ след намалението на цената на 

природния газ по казуса между Европейската комисия и „Газпром“ дали „МТК Гроуп“ 

ретроактивно е получила намаление на цените и тогава поправете ме ако греша, но стана 

ясно, че „МТК“ трябва да поиска тези средства от Столичния автотранспорт, след като 

Столичен автотранспорт на него му се намали цената от „Булгаргаз“ тъй като всъщност 

Столичния автотранспорт се явява нещо като посредник в тази сделка, а „МТК“ не купува 

директно от „Булгаргаз“. 

Просто за информация, преди точно шест месеца на 19 юни 2020 година, има 

сключено Споразумение между Столичен автотранспорт и „Булгаргаз“, с което 1 милион 504 

хиляди 450 лева е крайното салдо в резултат на преизчисленията, тоест толкова „Булгаргаз“ 

е върнал на Столичен автотранспорт. 

Искам да разбера дали е поискана информация от фирма „МТК Гроуп“ и от 

Столичен автотранспорт, за техните взаимоотношения и дали в крайна сметка тази цена е 

била ретроактивно преизчислена и към „МТК Гроуп“, защото ако е била, а нямам причина 

да смятам, че не е след като още преди шест месеца Столичен автотранспорт е сключил това 

споразумение с „Булгаргаз“, то тогава защо в сметките, които са дадени в доклада това не е 

отразено? 

И отново Столичния общински съвет е въведен в заблуждение, чрез този доклад за 

всъщност реално дължимите суми към фирма „МТК Гроуп“. 

И тъй като независимо от развитието на казуса аз много се съмнявам, че от фирмата 

с лека ръка ще кажат: „Да, няма да ни индексирате горивото или смазочните материали“ и 

тепърва ще говорим по тази тема е важно тези неща да бъдат уточнени още сега, за да бъде 

подготвена по-добра защита на Столична община и най-важното за да не се  допусне при 

бъдещ доклад за разрешаване на някакви правни спорове между Столична община и „МТК 

Гроуп“ отново да има съмнения за манипулиране или неверни данни. Благодаря Ви. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Колеги, сега много е важен въпросът какво 

правим в случая? 

Решаваме ли проблема, изясняваме ли го или си говорим пак, и аз не случайно 

призовах и на икономика, трябваше явно и тук да го направя по неща, които са малко по-

неактуални.  

Много трябва да се внимава когато се обяснява на консултанти, на хора които си 

изкарват прехраната с експертния си труд особено уважавани такива като нашите, конкретно 

финансовия ни консултант, и за подвеждане на Общинския съвет и такива формулировки 

уронват престижа, поради което Ви моля, понеже трудно се ангажира външен качествен 

експертен потенциал за работата на съвета и вие това най-добре го знаете, колега Бонев, да 
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сме коректни за да не остава горчив привкус много отвъд позволеното по западните 

стандарти за добросъвестно поведение от наша страна. 

Така, че господин Данаилов, ако сте на линия, иска ми се да отговорите на въпроса 

по отношение, ако разбира се колегите не възразяват, но аз се опасявам, че няколко пъти вече 

претакаме една и съща тема. 

На второ място, ние безпредметно е за мен да го обсъждаме по следната причина. 

Ние по този въпрос няма да се произнасяме.  

Ще оставим в съда, тъй като и помежду си имаме такива противоречия, за това бих 

искал да чуя  колегите членове на комисията какво мислят по въпроса. Разбира се, в такива 

случаи най-добре би било да се отговори, за да не остава невярното твърдение обичайно, 

което се казва, да може съответният експерт да си защити експертизата. Но пак казвам, 

господин Бонев при последващи преговори аз апелирам и съм убеден, че вие ще се включите, 

това обаче не е в мандата съобразно изменения проект на решение.  

Така, че дайте да се фокусираме там където има проблем. Да се опитаме да го 

решим поне него и да отделим спорното от безспорното, както казах и по-рано, това е правен 

термин, колегата Лалов много пъти го е употребявал като съдия убеден съм, за да не 

претакаме едно и също и да дилетанстваме в области, в които нямаме познания и по-важното 

в конкретния случай, в които не бихме могли понастоящем да вземем отношение, защото 

дотук две комисии на Общинския съвет се обединяват около подхода, който в крайна сметка, 

резултата от вчерашното поведение на членовете на Комисията по финанси, за което пореден 

път публично и чрез медия в конкретния случай им благодаря. 

Господин Марков, заповядайте! 

СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, господин председател. 

Наистина четвърта комисия може би пореден час по темата, не виждам с какво ще 

допринесе наистина продължаването на дебата, още повече по тема, която наистина няма да 

гласуваме.  

Предложеният от Вас вариант е балансиран и наистина е безспорен в тази част, с 

което аз призовавам наистина да вървим към гласуване на това по което сме се обединили и 

в миналата Комисия по икономика и собственост, в която в значителна степен се повтаряме. 

Колегата Бонев беше там, аз не смятам, че каквото и да бъде отговорено той ще бъде убеден 

и ще се съгласи, ще приеме и ще подкрепи доклада. В кръга на шегата може би е добре 

следващата работна група по темата да е от 61 общински съветници, поради липсата може 

би на доверие към експертите и на доверие помежду в групите вижда се, че има 

представители и после се налага повтаряне на темите, липса на комуникация.  

Така, че наистина да вървим към това, към което и колегата Панев по-рано призова. 

Дебатът беше доста обстоен. Ясни са позициите, ясни са спорните теми по договора. Няма 

смисъл оттук нататък да се повтарят най-малкото защото и утре ще продължим. Благодаря. 
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БОРИС БОНЕВ: Аз ще получа ли отговор все пак на двата доста конкретни 

въпроса, които зададох? Благодаря Ви. 

ВЛАДИСЛАВ ПАНЕВ: Може ли реплика към господин Марков и от мен? 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Заповядайте, господин Панев! 

ВЛАДИСЛАВ ПАНЕВ: Наистина господин Бонев зададе два кратки въпроса, ако 

може да получи кратки отговори и след това да вървим към гласуване. Благодаря. 

ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: Господин Георгиев, с ваше позволение, ако разрешавате 

имам готовност и мога да отговоря и на двата въпроса? 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Господин Данаилов, заповядайте отговорете ви 

моля ви накратко, за да не губим време и да не остава, че нещо се потулва и прочие и 

съмнения, но моля ви обаче да сте кратък и по същество, след което ще преминем към 

гласуване колеги. 

ПЛАМЕН ДАНАИЛОВ: Накратко по същество, цената която е гласувана и в 

мегаватчаса е възприета, но тя е с определен коефициент за преобразуване, който е 

значително под минималния.  

Във връзка с това е изискана официална кореспонденция и е получена, която е 

предоставена и на първата комисия, когато е разглеждан казусът, какъв е нормалният 

коефициент и при какъв коефициент е преобразувана цената от мегаватчаса в 1000 кубични 

нормални кубични метра, тъй като коефициента е бил значително по-нисък от нормалния, за 

това е направено това преизчисление.  

И тези стойности са дадени в доклада, като те са били ясни на всички членове на 

комисията и не е имало някакво увреждане, за това също е достатъчно ясно. 

По отношение на ретроактивното, ако има такова действие направено то трябва да 

бъде приложено. Към датата, към която сме работили и са направени изчисленията не е 

имало. Това е, което мога да ви отговоря. 

БОРИС БОНЕВ: Моля за реплика, както съм заявил в случая дуплика. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Заповядайте, господин Бонев! 

БОИРИС БОНЕВ: Благодаря Ви. 

За мое огромно съжаление отговора, който беше даден от господин Данаилов не ме 

удовлетворява и това не е защото, както сладкодумно беше отбелязано и от Вас и от господин 

Марков, все си търся причина да не подкрепя един доклад в ущърб на обществения интерес, 

а защото целта на този коефициент на преобразуване е да може, тези които закупуват 

природен газ на кубичен метър да могат да си го преобразуват в цена за мегаватчаса, тоест 

да видят каква енергия, каква калория те ще могат да получат от съответното количество 

природен газ. КЕВР утвърждава в продължение на години цената в кубичен метър, след което 

дава този коефициент за преобразуване за да може различните контрагенти да си сметнат 

колко ще им излезе на мегаватчаса.  
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Конкретно за първата дата, за която е изискано като референтна стойност цената на 

природния газ има решение на КЕВР, в което вече тази цена е преобразувана по съответната 

формула със съответния коефициент за преобразуване и КЕВР решава цената е 30.80 лева, 

това е решение на КЕВР № С-35 от 30 септември 2016 година, точно както е цитирано и в 

първия ред от таблицата решение на КЕВР, аз го гледам пред мен. Там много ясно е записано 

в болд при това, че цената е 30.80 лева на мегават час.  

Това, което се прави в момента в тази таблица е всъщност двойно преобразуване и 

се използва коефициент на преобразуване целящ преобразуване от кубични метри в 

мегаватчаса за да се преобразуват в мегаватчаса, което е абсурдно и само заради това нещо 

един милион лева повече ще бъдат доплатени на „МТК“ ако в по-следващи разговори когато 

„МТК“ очевидно няма да приемат или надявам се да приемат, но едва ли предложение на 

Столичната община, отново ще се върнем на темата за цената на природния газ и заради 

подобни сметки, които не отговарят дори на това, което е написано в таблицата, а именно 

решението на КЕВР ще плащаме с милион лева повече. 

Така, че разбирам желанието темата за цената на природния газ и смазочните 

материали да се потули, защото очевидно там има сериозен проблем в сметките, но моля да 

се обърне сериозно внимание, че е редно външните консултанти, на които се заплаща за да 

защитават интереса на Столичната община и да дават обективни и точни данни е редно да 

боравят с данните от съответните институции, в случая КЕВР, който ясно е казал 30.80 лева. 

Благодаря ви, аз лично не съм удовлетворен, а по-скоро бих казал, че съм доста 

притеснен и от тази информация и предвид, че докладът е внесен сега независимо кога е 

работила комисията и консултантите е редно при толкова съществено изменение на 

обстоятелствата каквото е, че Столичният автотранспорт е сключил споразумение с 

„Булгаргаз“ за възстановяване на парите ретроактивно, важно е подобен тип обстоятелства 

да бъдат докладвани навреме, за да може общинските съветници да знаят какво да очакват. 

Благодаря Ви. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Господин Бонев, уважаеми колеги, преминаваме 

към гласуване . 

БОРИС БОНЕВ: Господин Георгиев вещи лица правят оценките и на имоти, а все 

ги връщате нали така? 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Господин Бонев, като съветник всеки от нас е 

можел да следи работата на работната група. 

Господин Прошков, имало ли е случай, в който някой ви е поискал информация и 

сте му отказали, едва ли е имало такъв. По предложението ми не чух възражения от господин 

Бонев, така че членовете на комисията ви предлагам да преминем към гласуване. 

Господин Лалов, имате думата! 
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МЕТОДИ ЛАЛОВ: Вземам повод от Вашето последно изказване иначе щях 

просто да гласувам, и съответно на сесия евентуално да направя изказване, но отказвам да 

участвам в дебат, в който се опитва мнозинството да убеждава обществото, че се труди 

много, че спасява един казус, който всъщност е предизвикан в сегашното му състояние 

именно от мнозинството през 2016 година. Казах на Комисията по бюджет и финанси 

миналият път, самия договор по начина, по който е сключен е с необоснована цена от 3,00 

лева на километър и върху тази необоснована цена имате направени в полза на превозвача 

клаузи за индексация, които водят до увеличаване на тази цена необосновано. Сега както 

виждате има доклад, който не защитава дори вашата теза по начин убедителен така, че както 

се казва, да не можем копче да кажем, а и сега ни говорите как някой щял да гласува против 

политически, защото иначе всичко било редно, наред а ние тук се противим да се съгласим с 

вашата теза. 

Аз отказвам да участвам в замазването на безобразията на това управление. Вашето 

мнозинство е забавяло четири години да се произнесете като обясненията са колко бил 

сложен казуса. Вярно е, че казусът е сложен, но е вярно, че в рамките на два, три месеца този 

казус може да бъде изчистен. Впрочем мълчах досега, но групата осем месеца работната 

група не работи, тя работи реално два месеца, а през останалото време не случайно имаше и 

писмо от кмета Фандъкова, която попита господин Прошков –какво се случва и че вече има 

заведени дела и тогава се размърда групата. 

Тази група работна и предишните й състави е работила по същия начин четири 

години назад. Мотали сте се защото „МТК Гроуп“ няма никакъв риск за него и той ще получи 

парите, дали като ни осъди, или като ние се опитваме да му платим колкото може повече с 

естествено някакви намаления, които като предлагате 200 хиляди, виждате ли какво 

направихте. Направихте така, че всъщност с 200 хиляди надолу да минат още 2 милиона 

отгоре и когато сега общински съветници задават въпроси, да се твърди, че сега тук не може 

политически изказвания да има, не -  ще има? Политическата отговорност трябва да се носи 

от мнозинството, която е създала това положение. 

Аз ще гласувам и сега и на сесия „против“ всяко предложение, тъй като това е едно 

от огромните безобразия на общината. Благодаря Ви. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Заповядайте, господин Прошков! 

ПРОШКО ПРОШКОВ: Нямах никакво намерение господин председател да 

изтеглим това заседание по-дълго, само един коментар към колегата Лалов, колега аз ви 

написах няколко пъти, че наистина вашето присъствие в работната група ни липсваше, 

защото вашата юридическа експертиза щеше да ни помогне значително. Аз наистина 

съжалявам, защото вие отправяте критика, а аз не си позволявам да критикувам, особено 

случаи които са свързани с невъзможност, поради здравословен проблем да се участва и т.н. 
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Напълно разбирам и еднократно ви пожелах и добро оздравяване и да следите това 

което изпращах постоянно и съм сигурен, че сте го правил по отношение на това докъде сме 

стигнали, какво правим, какви са нашите мотиви. Много подробно, много по-подробно от 

доклада, в работен порядък съм запознавал специално бих казал Вас, защото с другите колеги 

все пак имах обратна връзка през процеса на работа на групата, ето колегата Даков също 

премина през изпитанието на вируса, но беше в постоянен контакт с мен. 

Искрено съжалявам и се надявам, че наистина сте изкарал леко заболяването, но на 

моите апели също така междувременно да посочите представител като председател и на 

група, а във вашата група има изключително кадърни хора, както виждаме господин Панев е 

изключителен експерт, имате господин Ставрев в Транспортна комисия да изменим 

заповедта, да се постараем колегите да запознаем новия колега, докато вие сте в състояние 

отново да участвате в заседанията. Аз нямах обратна връзка по този въпрос, за което 

истински съжалявам, защото очевидно само щеше да допринесе за работата участието на 

повече колеги 

Това ми е коментарът и за това ви моля просто по отношение на тази работа да 

бъдем обективни.  

Ясни са политическите ви съображения. Разбирам вашата критика от политическа 

гледна точка напълно, но ви моля просто да бъдем обективни и да кажем, че имаше 

възможност примерно безспорните финансови компетенции на господин Панев да бъдат част 

от работната група. Беше възможно също така във вътрешногрупов порядък вие да обсъждате 

задочно през препрати или еди какво си клаузите, тоест и нещата които правим като работна 

група, за да се позовете и на опита на своите колеги.  

Казах го в Комисията по икономика ще го кажа пак, все пак да имаш политически 

отбор, да имаш група в Общинския съвет е предимство, нашата група показва, че може да 

работи отборно и това, което аз като председател на работната група съм заявил на 

отсрещната страна да не очакват, че преговорите завършват с решението на двете страни. Те 

завършват с решението на комисиите, което мисля, че сега с общи усилия постигаме все пак 

резултат, който е положителен. 

Така, че въпросът опира само до това. Това важи за всички колеги, които не 

подкрепят точката по принцип, поради това да изкараме някой, че е демон, лош и направил 

еди какъв си договор, това си е нормална политическа реторика. В момента гледаме нещо 

конкретно. Реториката нека си остане. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Благодаря Ви, господин Прошков. 

ПРОШКО ПРОШКОВ: Да спестим ли или да не спестим тези средства, които тук 

вече ще ми е много интересно кой юрист ще ни каже, че това нещо не е съдебно осъдимо. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Колеги благодаря, но моля ви просто искам да 

кажа, че вероятно съм допуснал грешка с гласуването покрай докладите заемообразно 
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финансиране трябва да се върнем и на тях, за да свършим работа. Не може да се включи току 

така доклада в сесия ми обърнаха внимание от Секретариата, ако не са сезирани с доклад или 

председателя вече е качил дневният ред. 

Така, че имаме някаква смислена работа, по която трябва да вземем отношение. От 

Секретариата ми казват, че няма от район „Красно село“ писмо изобщо за „Топъл обяд“, на 

което аз исках да стъпим. 

Разбрах ви, благодаря ви господин Прошков, тази тема вие знаете много добре, че 

е безкрайна като всяка друга политическа тема.  

Господин Марков, имате думата? 

СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, господин Георгиев! 

Аз също не смятах да коментирам, нито да влизам по същество на доклада и на 

темата, с която по стечение на обстоятелствата съм добре запознат. Само бих искал да кажа 

към колегата Лалов, че аз  също когато разбрах, че той присъства в работната група очаквах 

да допринесе, защото темата е наистина сложна и да възразя на опита за внушение и към 

хората, които ни слушат, и към съветниците, които ни слушат, че този опит за внушаване, че 

се протака в този или онзи интерес, колега Лалов вие като член на работната група добре 

знаете, че предходната работна група в мое лице ви е предала над 200 страници, мисля че 215 

страници работа, на която стъпва текущата работна група и на база, на която са доразвити 

анализите, сметките и на база, на която ние в момента работим. 

Молбата ми е да бъдем по-премерени в изказа си към всички, които сме полагали 

усилия в тези месеци и в миналото и сега, защото наистина е лесно вие да кажете „Аз няма 

да подкрепя, за нищо не ставате и т.н.“, и е много по-трудно да влезете, да се задълбочите в 

темата и да се опитате да свършите работа.  

Разбира се, политическото говорене е най-лесното. Гласуването „против“ е най-

лесното и неносенето на отговорност и нежеланието да се върши работа е най-лесното. 

Наистина нека да се концентрираме за да опитаме да свършим поне малко по 

въпросната тема. Благодаря. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: За дуплика Методи Лалов. 

МЕТОДИ ЛАЛОВ: Не разбирате, че този въпрос щеше да бъде лесно разрешим 

тъй като има правна страна и изчисления, ако забавянето не беше години наред и 

изчисленията с всеки месец не ставаха все по-тежки и тежки. Ако бяхте разрешили този казус 

2017 година или 2918 година щеше всичко да е наред, но години наред мотаем. 

След това участието в работната група от моя страна е въпрос на тактика, на мое 

желание, на възможности в случая за съжаление здравословното ми състояние не 

позволяваше, недейте да зачеквате тази тема, която няма нищо общо с основния казус, а 

казуса е лош договор със завишена базова цена, с лоши клаузи за индексация, неясни и 

направени в полза при всички случаи на „МТК“ което при всички случаи води до плащане 
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необосновано върху необосновано високата цена от страна на Столична община. Дали ще го 

направим доброволно или по съдебен ред, превозвача няма да изгуби. Той за това е толкова 

ларш в отказа си от лихви, тоест от неустойки и от разноски, защото знае, че дори да получи 

половината от претендираната сума при тази неяснота и при тази базова завишена цена от 

3,00 лева на километър, която експертите са категорични, че е завишена, и за което ние сме 

сезирали АДФИ, но очевидно тази институция в момента се бави с произнасяне, неговият 

интерес е обезпечен. 

Въпросът е, не се изкарвайте по-бели отколкото сте, тъй като всяка стотинка 

изхарчена необосновано е ваш грях. Нека да гласуваме вече, благодаря. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Искам да ви кажа, че е ваш грях всеки път, в който 

е полагате да се реши един проблем. Всеки път, в който акцентирате, аз между другото вчера 

бях много изненадан и впечатлен наистина го казвам без ирония от вашето изказване, защото 

вие казахте, тази работна група е направила това, което може при тези обстоятелства, поради 

което казахте още вие има известно основание да се подкрепи доклада, което е отговорното 

поведение, защото вие като юрист анализирал договора, си давате сметка къде се намираме. 

Разбира се, че политическата реторика изисква винаги да сте на контра и дори 

когато се предлага нещо, което е добро решение вие да казвате: „Да, добро решение е, обаче 

ако го нямаше този проблем, за който сте говори вие нямаше да се налага да приемаме сега 

това добро решение“. 

Това обаче не отрича факта, че е налице добро решение. 

Няма да решим този концептуално неподлежащ, да ви кажа уморих се нито 

дискусии да водим, нито аргументи, в крайна сметка това е като за бюджета, като за водата 

за Перник, помните ли как ходихме по студията, вие бяхте против решенията и то колеги от 

всички сили, така можело, иначе можело и накрая всички гласувахте „за“ тоест това е един 

политически панаир. 

Преминаваме към гласуване. 

Моля тези от вас, които са „против“ така предложения от мен изменен проект на 

решение, който ви е известен да го заявите, като имайте предвид, че се присъединяваме към 

предходните приети решения на комисиите, които са разгледали доклада. 

Преминаваме към гласуване. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада,  придружен със становищата на 

ПК по икономика, собственост и дигитална трансформация и ПК по транспорт и пътна 

безопасност,  се взе следното решение: 

 

ПК по финанси и бюджет като водеща, присъединявайки се към становищата на ПК по 

икономика, собственост и дигитална трансформация и ПК по транспорт и пътна безопасност, 

подкрепя доклада и предлага нов проект за решение и нов проект на Споразумение – 

Приложение № 1 към т. 1 от новия проект за решение, които са неразделна част от настоящето 

становище. 

 



24 
 

Комисията предлага в т. 3 от новия проект за решение, вместо текста: „…..Приложение 

№ 1“ да се запише следния текст: „Приложение № 1.1“. 

 

Новия проект за решение е както следва: 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация СТОЛИЧНИЯТ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ РЕШИ: 

1. Утвърждава проект на извънсъдебно споразумение между Столична община и „МТК 

ГРОУП“ ООД, което да бъде сключено за уреждане на отношенията на страните, 

касаещи Договор № СОА16-ДГ56-1196 от 02.12.2016 г. за обществен превоз на пътници 

по основни градски автобусни линии на територията на гр. София. Извънсъдебното 

споразумение представлява Приложение № 1 към това решение. 

2. Дава съгласие и възлага на Кмета на Столична община да сключи извънсъдебното 

споразумение с „МТК ГРОУП“ ООД, утвърдено в т. 1 от това решение. 

3. Утвърждава проект на съдебна спогодба, която да бъде използвана за сключване на 

съдебни спогодби по всяко едно от неприключилите съдебни производства между 

Столична община и „МТК ГРОУП“ ООД – подробно описани в Споразумението по т. 1, 

който проект на съдебна спогодба представлява приложение № 1 към извънсъдебното 

споразумение с „МТК ГРОУП“ ООД по т. 1 от това решение. 

4. Дава съгласие и възлага на Кмета на Столична община да сключи съдебни спогодби по 

всяко едно от неприключилите съдебни производства между Столична община и „МТК 

ГРОУП“ ООД, съобразно предвиденото в извънсъдебното споразумение с „МТК 

ГРОУП“ ООД, утвърдено в т. 1 от това решение. 

5. Дава съгласие и възлага на Кмета на Столична община да предприеме всички 

необходими правни и фактически действия за изпълнение на задълженията на Столична 

община по Споразумението по т. 1 от това решение. 

Новият проект на Споразумение е както следва: 

С П О Р А З У М Е Н И Е 

Това споразумение се сключи на (●), между:  

1. СТОЛИЧНА ОБЩИНА, ЕИК: 000 696 327, с адрес: гр. София, ул. “Московска” № 33, 

представлявана от (●), наричана по-долу „Възложител“, от една страна и от друга страна, 

2. „МТК ГРОУП“ ООД, вписано в Търговския регистър към Агенция по вписванията с 

ЕИК 121538055, със седалище и адрес на управление: гр. София, бул. „Витоша“ № 150, 

ет. 1, представлявано от управителя Росен Тодоров Илиев, наричано по-долу 

„Превозвач“,  

по – долу наричани поотделно „Страна“ или заедно „Страни“ 

като вземам предвид: 

 Сключения между Страните Договор № СОА16-ДГ56-1196 от 02.12.2016 г. за 

обществен превоз на пътници по основни градски автобусни линии на територията 

на гр. София („Договора“); 

 претенции на превозвача за индексиране на първоначалната цена за превоз въз 

основа на увеличение на цената на газ и смазочни материали и на стойността на 

инфлацията след сключване на Договора; 

сключиха това споразумение („Споразумението“), с което въз основа на 

преговори и взаимни отстъпки се съгласиха за следното: 

I. ПРЕДМЕТ НА СПОРАЗУМЕНИЕТО 
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1.1. Страните изрично се съгласяват, че с подписването на Споразумението уреждат всички 

претенции между тях във връзка с искане от страна на Превозвача за индексация на 

възнаграждението за километър маршрутен пробег на основание чл. 5, ал. 4, т. 1 от 

Договора за периода от сключване на Договора до 31 декември 2020 г. включително. 

1.2. Страните се задължават от момента на подписване на Споразумението да не предприемат 

никакви действия, с които да предявяват нови искови или други претенции една към 

друга, както и да предприемат действия, при уговорените в това Споразумение срокове 

и условия, за прекратяване на вече започнати съдебни и изпълнителни производства 

срещу другата страна, които се основават на претенции за индексация на възнаграждения 

на основание чл. 5, ал. 4, т. 1 от Договора за периода по предходната точка.  

II. ИНДЕКСАЦИЯ НА ПЪРВОНАЧАЛНАТА ЦЕНА ПО ДОГОВОРА 

2.1. Страните се съгласяват, че въз основа на увеличение на стойността на инфлацията след 

сключване на Договора е налице основание по чл. 5, ал. 4, т. 1 от Договора за индекация 

на първоначалната цена, като в резултат на извършена по взаимно съгласие на Страните 

индексация за периода от датата на подписване на Договора до 31.10.2020 г. дължимото 

от Възложителя към Превозвача плащане е в размер на 1 872 739,99 лв. (един милион 

осемстотин седемдесет и две хиляди седемстотин тридесет и девет лева и деветдесет и 

девет стотинки) с включен данък върху добавената стойност. 

2.2. Дължимото съобразно предходната точка плащане във връзка с индексацията на 

първоначалната цена е изчислено въз основа на издадени от превозвача фактури до 

31.10.2020 г. 

2.3. Страните се съгласяват, че ако за месеците ноевмри и декември 2020 г. бъде отчетена 

инфлация, която надвишава с 5 % (пет на сто) стойността на инфлацията към датата на 

подписване на Договора, възнаграждението за километър маршрутен пробег за 

съответния месец ще бъде индексирано с половината от стойността на отчетената 

инфлация, като общото възнаграждението с включена евентуално индексация за месеци 

ноември 2020 г. и декември 2020 г. не може да надвишава сумата общо от 170 000 (сто и 

седемдесет хиляди) лева без включен ДДС за двата месеца. Възнагражденията за 

месеците ноевмри и декември 2020 г. се заплащат по реда и в сроковете, уговорени в 

Договора. 

2.4. Превозвачът заявява, че посочените по-горе в т. 2.1. и в т. 2.3. по-горе суми са 

единственото плащане на индексация по чл. 5, ал. 4, т. 1 от Договора, което е дължимо 

към него от Възложителя за извършения превоз в периода от датата на сключване на 

Договора до 31.12.2020 г. включително, като няма право и в бъдеще няма да претендира 

каквито и да било други лихви, неустойки и/или каквито и да било плащания във връзка 

с този период от изпълнение на Договора. 

III. ПРЕКРАТЯВАНЕ НА СЪДЕБНИ ПРОИЗВОДСТВА 

3.1. С оглед постигнатото между Страните съгласие относно индексацията на 

първоначалната цена по Договора на основание чл. 5, ал. 4, т. 1 от Договора и в знак на 

разбирателство, Страните се съгласяват в срок до 30.01.2021 г. да извършат всички 

правни и фактически действия за насрочване на отрити съдебни заседания по всички 

висящи съдебни производства, образувани от Превозвача на основание чл. 5, ал. 4, т. 1 

от с Договора, включително, но не само - т. д. № 1323/2020 г. по описа на СГС, ТО, VI-6 

състав, т. д. № 1324/2020 г. по описа на СГС, ТО, VI-3 с., т. д. № 1322/2020 г. по описа на 

СГС, ТО, VI-17 с., на които заседания Страните да подпишат и съдът да одобри съдебна 

спогодна съобразно проекта, приложен към това Споразумение, който да бъде съответно 

приложен за всяко отделно производство. 

IV. ПЛАЩАНЕ НА ИНДЕКСАЦИЯТА 

4.1. Посочената в т. 2.1. по-горе сума ще бъде изплатена, както следва: 

4.1.1.  1 712 739,99 лв. - в срок до 28.02.2021 г. 
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4.1.2. 160 000 лв. се заплащат в срок от 10 (десет) работни дни от писменото уведомление от 

Превозвача до Столична община, към което са приложени доказателства за влизане в 

сила на съдебните спогодби по всички производства по т. 3.1 по-горе. 

4.2. Плащанията по това Споразумение се извършва по следната банкова сметка на 

Превозвача: 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Георги Георгиев – председател За 

2. Стефан Марков – зам. Председател За 

3. Иван  Таков – зам. Председател Против 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Методи Лалов Против 

10. Владислав Панев Против 

11. Любомир Георгиев Против 

12. Петко Димитров Против 

13. Михаил Ставрев Против 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 7 

                                Против 6 

                               Въздържали се - 

 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Моля ви за една минута почивка, в която да 

изясним казуса с писмото, което не е входирано всъщност писмо, което може да препятства да 

приемем съответно решението. 

(Следва почивка) 

 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Уважаеми колеги, моля да ме извините за 

забавянето. Трябва да направим следното, следва да преминем към т. 13 и т. 14 от дневния ред, 

в тях има технически са корекции, но се налага да ги отразим. 

 

По т. 13 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-15867/10.12.2020 г. относно 

осигуряване на заемообразно финансиране от бюджета на р-н „Красно село“, във връзка с 

изпълнението на проект „Район Красно село – по-близо до гражданите-патронажна грижа“ по 

Оперативна програма „РЧР“ 201-2020 г., процедура BG05MOP001-2.101 „Патронажна грижа 

за възрастни хора и лица с увреждания – Компонент 3“, финансиран съгласно договор за 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ с регистрационен номер BG05MOP001-

2.101-0178-С01/23.06.2020 г. по проектно предложение, одобрено с решение № РД 05-

163/26.05.2020 г. с вносител:  Р. Станиславова – кмет н р-н „Красно село“. 

 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Доклад относно осигуряване на заемообразно 
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финансиране от бюджета на р-н „Красно село“, във връзка с изпълнението на проект „Район 

Красно село – по-близо до гражданите-патронажна грижа“ по Оперативна програма „РЧР“ 

201-2020 г., процедура BG05MOP001-2.101 „Патронажна грижа за възрастни хора и лица с 

увреждания – Компонент 3“, финансиран съгласно договор за предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ с регистрационен номер BG05MOP001-2.101-0178-С01/23.06.2020 г. по 

проектно предложение, одобрено с решение № РД 05-163/26.05.2020 г. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада,  придружен с положителното 

становище на ПК по здравеопазване и социална политика, се взе следното решение: 

 

1. ПК по финанси и бюджет като водеща подкрепя доклада с приложения проект за 

решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Георги Георгиев – председател За 

2. Стефан Марков – зам. Председател За 

3. Иван  Таков – зам. Председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Методи Лалов За 

10. Любомир Георгиев За 

11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Преминаваме към точка 14 от дневния ред. 

По т. 14 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-15605/04.12.2020 г. относно 

заемообразно отпускане на средства от бюджета на Столична община за разплащане на 

разходи по договор за предоставяне на безвъзмездна помощ № BG05MOP001-2.101-0181-С01 

с вносител: Г. Илиев - кмет на р-н „Слатина“. 

 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: По точка 14 в миналото заседание по-скоро ви 

информирах, че всички проекти на решения, които гласуваме ги гласуваме съобразно 

становището за законосъобразност от господин Барбалов и от арх. Здравков, когато има 

такива, поради което вече не изчитаме отново стара и нова редакция, освен ако не се налага в 

извънреден случай. 
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Обръщам внимание на следното, че в становището на господин Барбалов има 

следните предложения за промени, с които аз съм убеден, че сте се запознали, защото ви е 

насочено в системата, но за всеки случай за пълнота го посочвам. 

В точка 1, текста „Предоставя от бюджета на Столична община временен безлихвен 

заем“ да се чете тъй като по този проект, който е за заемообразно отпускане на средства от 

бюджета на общината по него предложението е вместо този текст да се запише „От бюджета 

на район Слатина“, така както сме приемали през последните няколко седмици по всички 

доклади за заемообразно финансиране средствата да бъдат от бюджета на района. 

На второ място, в точка 1 текста „Предоставя от бюджета на Столична община 

временно безлихвен заем“ да се чете „Дава съгласие за заемообразно предоставяне на средства 

по бюджета на район „Слатина“, който е респективно изменение в тази връзка. 

На следващо място точка 3 да добие следния вид. 

„3. Отпуснатите средства по точка 1 да бъдат възстановени по бюджета на район 

„Слатина“ след верифициране на междинно искане за плащане по изпълнение на дейностите 

по проекта“, тоест отново е от бюджета на район „Слатина“ по бюджета на района в случая. 

4.Текстът „на кмета на Столична община“ да се заличи като вместо него се запише 

„на кмета на район Слатина“, защото парите ще  бъдат използвани от бюджетните средства за 

района“. 

Това е текстът, който подложих на гласуване, тъй като реферирах изрично към 

становището на господин Барбалов. 

Това е по доклада на господин Георги Илиев – кмет на район „Слатина“. 

Имаме още нещо да изясним в тази връзка.  

Дотук има ли някой, който не е разбрал при гласуването или не го е отчел, защото 

така ще бъде отразено в становището ни като водеща комисия, така изменения проект на 

решение? 

Имате ли някакви възражения уважаеми колеги? Няма. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада,  придружен със становището на 

ПК по здравеопазване и социална политика, се взе следното решение: 

 

ПК по финанси и бюджет като водеща, присъединявайки се към становището на ПК по 

здравеопазване и социална политика, подкрепя доклада с приложения проект за решение, като 

предлага следните изменения: 

 

В преамбюла на проекта за решение, да се заличи текста: „…от бюджета на Столична 

община“ като вместо него се запише следния текст: „ от бюджета на Район „Слатина“. 

 

В. т. 1 текстът „ Предоставя от бюджета на Столична община временен безлихвен 

заем...“ да се чете „ Дава съгласие за заемообразно предоставяне на средства от бюджета на р-

н „Слатина...“ 
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т. 3 да добие следния вид: „Отпуснатите средства по т. 1 да бъдат възстановени по 

бюджета на р-н „Слатина“ след верифициране на междинно искане за плащане по изпълнение 

на дейностите по проекта“ 

 

в т. 4 от проекта за решение, текстът: „…на кмета на Столична община“ да се заличи 

като вместо него се запише: „ на кмета на район „Слатина“. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Георги Георгиев – председател За 

2. Стефан Марков – зам. Председател За 

3. Иван  Таков – зам. Председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Методи Лалов За 

10. Любомир Георгиев За 

11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

И сега възникна въпроса, който повдигна госпожа Станиславова, възможно ли е 

при наличие на писмо, което в случая, че пристигне доклад до края на заседанието електронно 

входиран да гласуваме доклада? 

Понастоящем доколкото разбирам такъв доклад не е пристигнал. 

Госпожо Станиславова, на линия ли сте? 

РОСИНА СТАНИСЛАВОВА: Да, на линия съм. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Моля ви за изяснение по следния въпрос, вие 

казахте, че сте подготвили писмо, но няма входиран доклад, нали така? 

РОСИНА СТАНИСЛАВОВА: Точно така. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Изтича ли срок, който налага да вземем решение 

сега съответно и на сесията утре, защото аз не знам ако ние вземем решение по доклад, който 

председателя изобщо не е включил, ние можем да разглеждаме доклади за бъдеще разбира се, 

но това трябва да се комуникира и със Секретариата на Общинския съвет. 

Изтича ли срок сега до следващата ни сесия на 14 януари 2021 година? 

РОСИНА СТАНИСЛАВОВА: Уважаеми господин председател, уважаеми 

общински съветници, бих искала да ви благодаря въобще за възможността да има такъв 

индивидуален подход.  
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Истината е, че краят на годината е труден за всички период и в тази връзка ние сме 

пропуснали, че трябва да имаме разбира се санкция на Столичния общински съвет по 

отношение на нашето желание да продължим предлагането на програмата „Топъл обяд“. Тъй 

като Агенцията за социално подпомагане смени подхода на финансиране и той е свързан в 

момента с кандидатстване по европейски проект, който  е със същото наименование се налага 

да имаме такава санкция от Ваша страна, за да можем да продължим изпълнението по този 

проект от 1 януари, респективно първият работен ден е 2 януари 2021 година. 

Според нас, това изисква срочни действия за такава санкция и може би ако имам 

още пет минути ще ви пусна доклад, с който вие да можете аргументирано да защитите тези 

си действия. Той ще прилича изключително на докладите, които колегите от другите райони 

са пуснали и по нищо няма да се различава. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Благодаря ви. 

Госпожа Петрова от дирекция „Социални дейности“ може ли да се включи като 

адресати на тези писма и кореспонденция, дали може да се включи с разяснения? 

ВЯРА ПЕТРОВА: Истина е това, преди това и господин Илиев се беше включил 

и  той също няма доклад доколкото разбрах от него, сроковете на районните администрации е 

до края на годината и принципно по насоки се изисква да има решение на Столичния 

общински съвет, в което изрично да фигурира, че дейността е местна по смисъла на Закона за 

публичните финанси. Това трябва да фигурира наистина, както сте взели решение. 

Не мога да реша по законен ред докладите как да внесат двата района и по какъв 

начин да се вземе решение. Наистина в насоките е записано, че се кандидатства до края на 

месец януари, но те ако не подадат проектното предложение до края на декември за да 

стартира от 2 януари 2021 година, те просто ще пропуснат един месец за получаване на топъл 

обяд на нуждаещите се, разбира се. 

Принципно да, има възможност, както казах до края на януари, но все пак има риск. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Въпросът е рискуваме ли? 

ВЯРА ПЕТРОВА: Да рискуваме. 

И госпожа Станиславова се изказа, че няма да могат да предоставят от 2 януари 

„Топъл обяд“. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Не, ще направим всичко каквото е необходимо 

тук обаче ни е необходимо и съдействието от Председателя на съвета. 

ЕКАТЕРИНА ЙОДАНОВА: Господин председател, смятам че наистина трябва да 

сме  гъвкави и да направим всичко възможно все пак тук става въпрос за пет – десет минути 

доколкото разбирам кмета поиска още пет, десет минути и аз ви предлагам господин 

председател, ако и колегите не възразяват да направим една почивка от 10 минути и вие да 

консултирате с председателя на Общинския съвет и да направим всичко възможно, защото не 

трябва да лишим от тази услуга един район за близо месец. 



31 
 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Благодаря ви, точно това правя разговарям с 

Председателя на съвета. 

(Следва почивка) 

 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Уважаеми колеги, имаме следното предложение. 

Госпожо Станиславова, кога ще успеете да подадете този доклад, аз разговарях с 

Председателя и той ще направи всичко възможно макар, че са изтекли всички срокове, но да 

го включи като точка за утре, като за целта ни трябва доклад? 

Може господин Илиев или който и да е от районите кметове да изпрати файла,  за 

да можем да не губим време, работи ли се в момента по доклада? 

РОСИНА СТАНИСЛАВОВА: Ние наистина приключваме с този доклад. Остава 

ни само да го сканираме и да го качим, но мога да изпратя и сега ще ви изпратя изходящия 

номер от нашата администрация. 

ГЕОРГИ ИЛИЕВ: Господин председател, не знам дали видяхте моето писмо по 

същия начин се отнася, направих спешна консултация с всички. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Нали ни казахте, че няма проблем господин 

Илиев? 

ГЕОРГИ ИЛИЕВ: Аз го казах и след което ви написах, че всъщност след като 

направих тази консултация се оказа, че казусът е абсолютно идентичен. Да, ние наистина 

имаме договорка с нашите подизпълнители да им плащаме след като получим средствата от 

Столична община от бюджета, но всъщност няма да можем да се възползваме.  

Говорих с госпожа Петрова, така че ще получите такъв доклад и от нас, в момента 

се пише и ще бъде изпратен. 

Уважаеми колеги, предлагам да включим две допълнителни точки в дневния ред. 

По доп. точка 1 от дневния ред: Доклад относно даване на съгласие район 

„Красно село“  - Столична община, да кандидатства с проект по процедура за директно 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по Операция BG05FMOP001-5.001 „3.1 – 

Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, финансирана по Оперативна програма за 

храни и/или основно материално подпомагане с вносител: Росина Станиславова – кмет на р-н 

„Красно село“. 

 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Доклад, относно даване на съгласие район 

„Красно село“  - Столична община, да кандидатства с проект по процедура за директно 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по Операция BG05FMOP001-5.001 „3.1 – 

Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, финансирана по Оперативна програма за 

храни и/или основно материално подпомагане.  

Уважаеми колеги, имате ли нещо против госпожо Станиславова, гарантирате ни 

сега, че това което прочетох е темата на доклада, нали така, който очаквам да получа на 

имейла? 
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РОСИНА СТАНИСЛАВОВА: Да, това което ще включа в решението на доклада 

абсолютно е сходно с решението. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Не искам да е сходно, трябва да е идентично. 

РОСИНА СТАНИСЛАВОВА: Няма как да бъде едно към едно, защото ние имаме 

различни обеми на предлаганата услуга. При нас обслужването е на 250 човека. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Това, което прочетох е това, което ни подготвяте 

като доклад в момента, нали така? 

РОСИНА СТАНИСЛАВОВА: Точно така.  

Ако не възразявате ще прочета предметът на доклада, така че да стане ясно. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Заповядайте! 

РОСИНА СТАНИСЛАВОВА: Относно даване на съгласие за кандидатстване на 

район „Красно село“ – Столична община да кандидатства с по процедура за директно 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по Операция BG05FMOP001-5.001 „3.1 – 

Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, финансирана по Оперативна програма за 

храни и/или основно материално подпомагане и определяне на дейността по предоставяне на 

топъл обяд като местна дейност по смисъла на Закона за публичните финанси и осигуряване 

на заемообразно финансиране от бюджета на район „Красно село“ за неговото реализиране.  

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Добре, изпратете ги подписани в „Деловодството“ 

с електронен подпис. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

 

ПК по финанси и бюджет като водеща подкрепя доклада, като предлага проектът за 

решение да добие следния вид: 

 

1.Дава съгласие на район „Красно село“- СО, да кандидатства по Оперативна програма 

за храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция BG05FMOP001-5.001 

„3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, за финансиране по процедура за 

директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

 

2.Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по смисъла 

на Закона за публичните финанси. 

 

3.Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Красно село“ – СО. 

 

4.При необходимост от авансово финансиране по Програмата, същото да бъде 

осигурено заемообразно от бюджета на район „ Красно село“. 

 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Уважаеми колеги, имате ли против да пристъпим 

към разглеждането на така допълнения дневен ред с тези две точки? 

 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Георги Георгиев – председател За 
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2. Стефан Марков – зам. Председател За 

3. Иван  Таков – зам. Председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Методи Лалов За 

10. Любомир Георгиев За 

11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се. 

Уважаеми колеги, предлагам следното да подкрепим и двата доклада анблок, като 

в проектите на решения да съобразим становището от днес 16 декември 2020 година с № 

15938-2 на заместник-кмета Барбалов по отношение на всички доклади, които вече 

прочетохме, тоест да приемем идентично със съдържанието по предходните доклади решения. 

Междувременно имате и изходящия номер, моля ви колеги по-скоро да изпратите 

файловете за да мога да ги препратя на секретаря на комисията. 

Колеги, предлагам да преминем междувременно към дискусия по въпроса. 

Има ли някой нещо да допълни?   

Няма възражения за включването им в такъв извънреден порядък, нали така? 

Ще помоля Секретаря на комисията междувременно да се свърже със Секретариата 

на Общинския съвет на председателя за да включи и двата доклада, тъй като му споменах само 

за единия, да включи и двата доклада за утре. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: г-н Илиев, кажете някакви параметри от доклада, 

които да обхващат обема на услугата, с което според мен да изчерпим дискусиите и да ги 

гласуваме. 

ГЕОРГИ ИЛИЕВ: За момента при нас се ползват 216 човека от тази услуга.  

Колегите в момента довършват доклада и ще бъдат качени параметрите. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Колеги, нали всички сте на ясно, че гласуваме 

един и същ проект на решение. 

Даваме съгласие съответния район да кандидатства, всеки от двата района по 

оперативната програма за финансиране за директно предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ. 
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На второ място, определяме тази дейност за всеки от районите от решението като 

местна дейност по смисъла на Закона за публичните финанси. 

На трето място, възлагаме изпълнението на решението на кмета на район „Красно 

село“ и кмета на район „Слатина“. 

На четвърто място, при необходимост от авансово финансиране по програмата 

същото да бъде осигурено заемообразно от бюджета на всеки от конкретните райони. 

С оглед еднотипния характер на докладите уважаеми колеги от БСП, от ДБ имате 

ли възражения по включването им, по начина по който ги гласуваме и по проекта за решение?  

Добре. 

Колеги, предлагам в такъв случай да ги гласуваме. Можете да проследите 

съдържанието им по изходящите номера в деловодната система в случай, че имате съмнения. 

Гласуваме и двата доклада анблок. 

По доп. точка 1 от дневния ред: определяне на дейността по предоставяне на топъл 

обяд като местна дейност по смисъла на Закона за публичните финанси и даване на съгласие 

на СО район „Слатина” за кандидатстване по оперативна програма за храни и/или основно 

материално подпомагане 2014-2020, Операция BG05FMOP001-5.001 ”3.1- Топъл обяд в 

условията на пандемия от COVID-19”, за финансиране по процедура за директно предоставяне 

на безвъзмездна финансова помощ с вносител Георги Илиев – кмет на район Слатина 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

 

ПК по финанси и бюджет като водеща подкрепя доклада, като предлага проектът за 

решение да добие следния вид: 

 

1.Дава съгласие на район „Слатина“- СО, да кандидатства по Оперативна програма за 

храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция BG05FMOP001-5.001 

„3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, за финансиране по процедура за 

директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

 

2.Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по смисъла 

на Закона за публичните финанси. 

 

3.Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Слатина“ – СО. 

 

4.При необходимост от авансово финансиране по Програмата, същото да бъде 

осигурено заемообразно от бюджета на район „ Слатина“. 

 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Георги Георгиев – председател За 

2. Стефан Марков – зам. Председател За 

3. Иван  Таков – зам. Председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 
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9. Методи Лалов За 

10. Любомир Георгиев За 

11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По доп. точка 2 от дневния ред: даване на съгласие за кандидатстване на район 

„Красно село“ - Столична община, да кандидатства с проект по процедура за директно 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по операция BG05FMOP001-5.001 „3.1 - 

Топъл обяд в условията на пандемия от COVID-19“, финансирана от Оперативна програма за 

храни и/или основно материално подпомагане и определяне на дейността по предоставяне на 

топъл обяд като местна дейност по смисъла на Закона за публичните финанси и осигуряване 

на заемообразно финансиране от бюджета на район „Красно село“-СО за неговото реализиране 

с вносител Росина Станиславова – кмет на район Красно село 

 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

 

 

ПК по финанси и бюджет като водеща подкрепя доклада, като предлага проектът за 

решение да добие следния вид: 

 

1.Дава съгласие на район „Красно село“- СО, да кандидатства по Оперативна програма 

за храни и/или основно материално подпомагане 2014-2020, Операция BG05FMOP001-5.001 

„3.1 – Топъл обяд в условия на пандемията от COVID-19“, за финансиране по процедура за 

директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

 

2.Определя дейността по т. 1 от настоящото решение като местна дейност по смисъла 

на Закона за публичните финанси. 

 

3.Възлага изпълнението на решението на кмета на район „Красно село“ – СО. 

 

4.При необходимост от авансово финансиране по Програмата, същото да бъде 

осигурено заемообразно от бюджета на район „ Красно село“. 

 

 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Георги Георгиев – председател За 

2. Стефан Марков – зам. Председател За 

3. Иван  Таков – зам. Председател За 

4. Зафир Зарков За 

5. Екатерина Йорданова За 

6. Радослав Абрашев За 

7. Христиан Петров За 

8. Борислав Иванов За 

9. Методи Лалов За 

10. Любомир Георгиев За 
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11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

   

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Докладите се приемат единодушно. 

Госпожо Станиславова, господин Илиев, секретаря на Комисията по финанси ще 

се свърже с Вас с оглед на съдействие което ви е необходимо и за да отразим входящия номер 

междувременно в системата. 

Благодаря на районните кметове.  

ГЕОРГИ ИЛИЕВ: Благодаря за разбирането и за съдействието. 

ПРЕДС. ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ: Разбира се, това ни е работата и от самото начало 

обясняваме без значение кой от къде е и от какъв район е, разбира се, че процедурата трябва 

да бъде спазена и в такъв случай аз се съмнявам някой да обжалва подобно решение на 

Общинския съвет, на неговата съвест ще тежат непредоставените и лишаваните от такива 

услуги на стотици нуждаещи се наши съграждании. 

Така, че искрено се надявам, че на подобно отношение няма да станем свидетели. 

Уважаеми колеги, много ви благодаря. Свършихме много работа, почивайте си, тъй 

като ни очаква динамична сесия и утре. 

Пожелавам хубава вечер на всички! 

Поради изчерпване на дневния ред на заседанието, председателят на Постоянната 

комисия по финанси и бюджет закри заседанието в 18.45 часа. 

 

Протоколът е изготвен на 30.12.2020 г. 

 

        Изготвил: Емилия Даскалова 

 

/Главен експерт/ 

 

Председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

               /п/ 

ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ 

                        [дата на подписване] 
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Зам.-председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

                /п/ 

    СТЕФАН МАРКОВ 

                       [дата на подписване] 

 

Зам.-председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ 

               /п/ 

       ИВАН ТАКОВ 

                     [дата на подписване] 

 

 


